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Z A P I S N I K 

17. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah, ki je bila 15. julija 2021. 

Seja je potekala v sejni sobi Občine Šmarje pri Jelšah, Aškerčev trg 15, Šmarje pri Jelšah. 

Na seji so bili prisotni občinski svetniki:  

Nina Anderlič Petek, Borut Bevc, Mirko Bevc, Marjana Bračko, Jožefa Bračko Špiljak, Klavdija Čakš 
Lipnik, Jožef Hrovat, Miran Koštomaj, Jože Misja, Florjan Pevec, Marko Ribič, Martin Stoklas, Janko 
Šket, Peter Vraničar in Ivan Žaberl. 

Opravičeno odsotni: Lucija Čakš Orač, Zvonka Novak Habot, Gorazd Močnik in Matjaž Štruklec. 

Na seji so bili prisotni še: 

- župan Matija Čakš;  

- zaposleni v občinski upravi: Patricia Goručan, direktorica občinske uprave, Anja Černezel, 
vodja oddelka za splošne in pravne zadeve, mag. Bernardka Žvorc, vodja oddelka za 
proračun in finance, mag. Anita Reich, vodja oddelka za investicije, Damjan Boštjančič, vodja 
oddelka za družbene dejavnosti, mag. Zinka Berk, vodja oddelka za gospodarstvo, Peter 
Planinšek, vodja oddelka za okolje in prostor, Sergeja Javornik, koordinatorica za odnose z 
javnostmi. 

Seja se je začela ob 16. uri ob navzočnosti 14 svetnikov. 

Župan je po uvodnem pozdravu pojasnil, da je bilo s sklicem seje svetnikom posredovano gradivo 

za predlagane točke dnevnega reda.  

K1.  

PREDLOG ZAPISNIKA 16. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH 

Gradivo za točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je vprašal, ali ima kdo od svetnikov 

pripombe na predlagan zapisnik. Ker ni bilo razprave, je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi zapisnik 16. redne seje Občinskega sveta Občine 

Šmarje pri Jelšah z dne 10. 6. 2021. 

Navzočnost se ni spremenila (14 svetnikov).  

ZA je glasovalo 14 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet.  

 

 



S sklicem so svetniki prejeli predlog dnevnega reda:  

1. Predlog zapisnika 16. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah 
2. Poročilo o realizaciji sklepov  
3. Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2021 – 1. in 2. obravnava 
4. Poročilo o realizaciji proračuna Občine Šmarje pri Jelšah za obdobje od 1. 1. 2021 do 30. 6. 2021 
5. Predlog potrditve skupne liste članov Razvojnega sveta Savinjske regije za programsko 

obdobje 2021–2027  
6. Mnenje sedežne občine k imenovanju direktorja Doma upokojencev Šmarje pri Jelšah 
7. Pobude in vprašanja 

8. Razno 

 

Župan je vprašal, ali ima kdo od članov sveta pripombe na predlagani dnevni red. Ugotovljeno je 

bilo, da na dnevni red ni pripomb, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet občine Šmarje pri Jelšah sprejme predlog dnevnega reda 17. redne seje. 

Navzočnost se ni spremenila (14 svetnikov). 

ZA je glasovalo 14 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani dnevni red je bil sprejet. 

Ob 16.03 na sejo pride Mirko Bevc. 

 

K2.  
POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV 

 
Župan je svetnike obvestil, da so vsi sklepi 16. redne seje, navedeni v zapisniku, realizirani.  

 

K3.  

PREDLOG ODLOKA O REBALANSU PRORAČUNA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH  
ZA LETO 2021 – 1. IN 2. OBRAVNAVA 

 
Gradivo za točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Razloge za predlog rebalansa je podrobneje 

predstavila mag. Bernardka Žvorc. Kot ključne razloge je izpostavila zakon o finančni razbremenitvi 

občin, nove proračunske postavke, nove projekte oziroma spremembe projektov v načrtu razvojnih 

programov ter uskladitev načrtovanih prejemkov in izdatkov po polletni realizaciji proračuna. Z 

namenom uravnoteženja letošnjega proračuna je predlagan rebalans, ki predvideva za osem 

odstotkov višje prihodke in za štiri odstotke višje odhodke od prvotno sprejetega proračuna.  

Župan je odprl razpravo.  

Nihče ni razpravljal, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 



Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah obravnava Odlok o rebalansu proračuna Občine Šmarje pri 

Jelšah za leto 2021 po hitrem postopku.  

Navzočnost se je spremenila (15 svetnikov).  

ZA je glasovalo 15 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet.  

Župan je dal na glasovanje še 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Šmarje pri 

Jelšah za leto 2021 v 1. in 2. obravnavi.  

Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov).  

ZA je glasovalo 15 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet.  

 

K4. 

POROČILO O REALIZACIJI PRORAČUNA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH  
ZA OBDOBJE OD 1. 1. 2021 DO 30. 6. 2021 

 

Gradivo za točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Poročilo je predstavila mag. Bernardka Žvorc.  

Župan je odprl razpravo. Nihče ni razpravljal, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah se je seznanil s poročilom o realizaciji proračuna Občine 

Šmarje pri Jelšah za obdobje od 1. 1. 2021 do 30. 6. 2021.  

Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov).  

ZA je glasovalo 15 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 

 

K5. 

PREDLOG POTRDITVE SKUPNE LISTE ČLANOV RAZVOJNEGA SVETA SAVINJSKE REGIJE  
ZA PROGRAMSKO OBDOBJE 2021–2027 

 
Gradivo za točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je povedal, da je predvideno tajno 

glasovanje. Postopek je pojasnila Anja Černezel. Poudarila je, da svetniki glasujejo za listo v celoti in 

ne za posameznike. Tajno glasovanje se bo izvedlo v prostorih na sedežu Občine Šmarje pri Jelšah, 

Aškerčev trg 15. Predlog potrditvene liste je predstavil Ivan Žaberl, predsednik Komisije za 

mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  



Župan je odprl razpravo. Ker nihče ni razpravljal, je župan ob 16.27 predlagal začasno prekinitev seje 

občinskega sveta za čas izvedbe postopka in ugotovitve rezultata tajnega glasovanja o predlogu. 

Seja občinskega sveta je bila prekinjena. Tajno glasovanje je izvedla Komisija za mandatna 

vprašanja, volitve in imenovanja.  

Ob 16.40  je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja končala z delom, zato je župan 

nadaljeval sejo. 

Ivan Žaberl je občinske svetnike seznanil z rezultatom tajnega glasovanja. Ugotovitev izida 

glasovanja: 

- število razdeljenih glasovnic: 15 
- število oddanih glasovnic: 15 
- število neveljavnih glasovnic: 0 
- število veljavnih glasovnic: 15 
- število glasov ZA: 11 
- število glasov PROTI: 4 

Ugotovljeno je bilo, da je predlog izglasovan.  

Na podlagi ugotovitev je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah je potrdil skupno listo članov Razvojnega sveta Savinjske 
regije za programsko obdobje 2021–2027.  

 

K6. 

MNENJE SEDEŽNE OBČINE K IMENOVANJU DIREKTORJA DOMA UPOKOJENCEV  

ŠMARJE PRI JELŠAH 

 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je predal besedo poročevalcu Ivanu Žaberlu, 

predsedniku Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, ki je predstavil stališče članov 

komisije.  

Župan je odprl razpravo. Nihče ni razpravljal, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje pozitivno mnenje k imenovanju Gordane Drimel, 

Cerovec pod Bočem 57 c, 3250 Rogaška Slatina, za direktorico Doma upokojencev Šmarje pri 

Jelšah za mandatno obdobje 2021–2026.  

Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov).  

ZA je glasovalo 15 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet.  

 

 

 

 



K7. 

POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

Peter Vraničar je vprašal o trenutnih razmerah v zdravstvenem domu Šmarje pri Jelšah. Izpostavil 

je osebno izkušnjo nedostopnosti zdravnikov in zdravstvenega osebja po telefonu, ki povrh vsega 

daje še drugačne napotke, kot so objavljeni na spletni strani zdravstvenega doma. Opozoril je še na 

nepreglednost njihove spletne strani in predlagal, da občina posreduje. 

Župan je povedal, da je ves čas objavljen razpis za zaposlitev družinskega zdravnika, a se nihče ne 

prijavi. Obljubil je, da bo občinska uprava prenesla pobudo za preureditev njihove spletne strani, da 

bo bolj prijazna uporabnikom.  

Florjan Pevec je vprašal, kako daleč je zadeva Jelšingrad. 

Župan je seznanil, da pogajanja še potekajo, načrtuje se sanacija strehe.  

Martin Stoklas je vprašal, kako poteka gradnja povezovalne ceste Dobrava in zakaj je potrebna 

zapora glavne ceste, ko urejajo potok Barbara.  

Župan je pojasnil, da je rekonstrukcija potoka zahtevna naložba, zaradi katere je treba poseči tudi v 

cestišče.  

Mag. Anita Reich je pojasnila, da dela na Dobravi potekajo po terminskem načrtu, po katerem naj bi 

bila naložba končana konec prihodnjega meseca.  

 

K8.  

RAZNO 

Nihče ni več razpravljal, zato je župan sejo zaključil ob 16.50. 

Zapisala:  

Sergeja Javornik 

 

Župan                                                                                     

Matija ČAKŠ, dr. vet. med., spec. bujatrike  


